
Udlændinge- og Integrationsudvalget

Til: Udlændinge- og integrationsministeren

Dato: 19. maj 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

L 187
Forslag til lov om ændring af udlændingeloven. (Ny opholdsordning på baggrund af ar-

bejdsmarkedstilknytning).

Af udlændinge- og integrationsministeren (Mattias Tesfaye)

Spørgsmål 16

Ved 1. behandlingen af lovforslaget sagde socialdemokratiets ordfører, at en meget lille

gruppe ville kunne udnytte den foreslåede ordning. Er ministeren enig med ordføreren i,

at et fåtal vil få fordel af forslaget? Hvis få har fordel af forslaget, er det så nødvendigt?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Marcus Knuth (KF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Marcus.Knuth@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Christian Rabjerg Madsen
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